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     Protokół Nr VIII/24                                                                           

z sesji Rady Gminy w Pawłowie odbytej w dniu 30 grudnia  2024 roku 

 w  świetlicy środowiskowej  w Pawłowie 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia  2024 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 12:37   tego samego 

dnia.   

W obradach uczestniczyli: Marek Wojtas – Wójt Gminy, Halina Pocheć – Skarbnik Gminy,  

Szymon Kosiarski Zastępca Wójta Gminy, Piotr Maj – Kierownik Referatu Organizacyjnego w 

Pawłowie, Maciej Bidziński – Dyrektor GOKSiR,, Anna Michta – Kierownik biblioteki oraz   

sołtysi wg. załączonej listy obecności.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad (quorum), przyjęcie porządku obrad 

2. Sprawozdanie z działalności wójta gminy za okres od ostatniej sesji 

3. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

 b) w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej gminy Pawłów na lata 2024-2036 

 c) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pawłów na lata 2025-2036 

 d) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pawłów na 2025 rok 

 e) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/225/20 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 10 grudnia 

2020 r.  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Województwu Świętokrzyskiemu 

 f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. „ Prace remontowo-konserwatorskie zabytkowego gotyckiego kościoła 

pw. Św. Małgorzaty w Chybicach” 

 g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. „ Prace remontowo-konserwatorskie zabytkowego muru ogrodzeniowego 

przy kościele pw. Św. Małgorzaty w Chybicach” 

 h) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. „Remont i konserwacja zabytkowego Kościoła Św. Idziego w Tarczku” 

 i) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomanii w Gminie Pawłów na 2025r. 

 j) w sprawie: o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Pawłów w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej” 
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 k) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu dzierżawy nieruchomości na cele 

związane z umieszczeniem urządzenia obcego w pasie dróg wewnętrznych. 

 l) w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości w miejscowości Grabków 

   m) w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych z budżetu Gminy 

Pawłów na zadania realizowane przez Gminy Zakład Usługowo-Inwestycyjny w Pawłowie na 

rok 2025 

4. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski  

5. Przyjęcie protokołu z 25 października 2024 roku 

6. Przyjęcie protokołu z 25 listopada 2024 roku 

7. Zakończenie obrad. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad (quorum), przyjęcie porządku obrad 

Pan Marek Sieniek  Przewodniczący Rady Gminy otworzył o godz. 10:30 obrady sesji Rady 

Gminy w Pawłowie. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Jolanta Bryła 

2. Krzysztof Cieślik 

3. Jerzy Hamera 

4. Artur Kępa 

5. Tomasz Kita 

6. Leszek Kosiarski 

7. Emil Krzemiński 

8. Stanisław Pocheć 

9. Marek Sieniek 

10. Katarzyna Sikora 

11. Damian Sławek 

12. Krzysztof Sławek 

13. Szymon Wojteczek 

14. Małgorzata Wójcik 

15. Tomasz Ziewiec 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

  

Głosowano w sprawie: 

zmian w porządku obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

  

2. Sprawozdanie z działalności wójta gminy za okres od ostatniej sesji 

Pan Wójt Marek Wojtas przekazał najważniejsze informacje, które pojawiły się od ostatniej 

sesji.  

1. Przedstawienie informacji na temat zakończonych wyborów sołeckich.  

2. Trwają ostatnie prace przy rozbudowie  budynku  OSP w Ambrożowie. 

3. Gmina złożyła  wniosek na magazyny energii .  

4. Koniec projektu w zakresie gospodarki wodno-ściekowej modernizacja ujęcia w  

Bronkowicach oraz wykonanie  kanalizacji sanitarna w miejscowości Rzepin Kolonia.  

5. Trwa budowa chodnika w miejscowości Kałków Godów.  

6. Zakończenie przebudowy drogi w Rzepinie Kolonii.  

7. Rozpoczęto budowę drogi królewskiej w Tarczku.  

8. Zakończono przebudowę budynku przy szkole w Bostowie na potrzeby ośrodka zdrowia. 

9. Trwają prace przy budowie drogi w Nieczulicach.  

10. Rozpoczęcie prac przy drodze w Warszówku I etap. 

11. Omówienie grudniowych wydarzeń w gminie Pawłów ( jubileusz śmierci patrona biblioteki 

Michała Basy, wigilia z sołtysami, wigilia ze strażakami, mikołajki, inauguracja Roku 

Kultury, Jubileusz zespołu Godziębianie). 
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12. 6 grudnia została podpisana w Urzędzie Wojewódzkim umowa na organizacje usługi 

asystent osoby niepełnosprawnej.   

13. Częściowy remont dróg wojewódzkich odcinek w Szerzawach i Jadownikach.  

14. Paczki świąteczne przygotowane przez GOPS. 

15. Podpisanie umowy w Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach na organizacje linii 

komunikacyjnej na terenie Gminy Pawłów.  

 

3. Podjęcie uchwał: 

  

 a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Halina Pocheć przedstawiła zmiany do projektu uchwały oraz autopoprawkę 

w pkt.7 

- Radny Gminy Pawłów Jerzy Hamera – zgłosił błąd edytorski  

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VIII/81/24 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok została podjęta 

jednogłośnie – 15 za. Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

  

 b) w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej gminy Pawłów na lata 2024-2036 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Halina Pocheć przedstawiła projekt uchwały.  

- Radny Gminy Pawłów Emil Krzemiński – zadał pytanie w imieniu mieszkańców Kałkowa, 

Godowa i Szelig, które dotyczy WPF-u finansowego na lata 2024-2036 a nie ma tych zapisów 

w WPF-ie na lata 2025-2036. Pan Emil poprosił o potwierdzenie czy poniższe działania 

dotyczące tego okresu zostały zrealizowane w 2024 roku.  

Wójt Gminy Pawłów Marek Wojtas odpowiedział na pytanie, ze wszystkie wymienione 

działania zostały wykonane. 

 Głosowano w sprawie: 

 zmiany  wieloletniej prognozy finansowej gminy Pawłów na lata 2024-2036 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VIII/82/24 w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej gminy Pawłów 

na lata 2024-2036 została podjęta jednogłośnie – 15 za. Komisje były za przyjęciem 

projektu uchwały. 

 

 c) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pawłów na lata 2025-2036 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Halina Pocheć przedstawiła projekt uchwały 

- Radny Gminy Pawłów Emil Krzemiński- zadał pytanie dotyczące wydatku majątkowego, 

zał.nr.2, poz.1.32.14 ,, Z czego wynika zmniejszenie limitu wydatku na przyszły rok” 

W odpowiedzi wójt poinformował, że powyższe zagadnienia znajdują się w interpelacji, kórą 

radny złożył 30.12.2024 i odpowiedź uzyska w najbliższym czasie. 

Głosowano w sprawie: 

 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pawłów na lata 2025-2036 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VIII/83/24 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pawłów na 

lata 2025-2036 została podjęta jednogłośnie – 15 za. Komisje były za przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

  d) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pawłów na 2025 rok 

 W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Halina Pocheć 

- Wójt Gminy Pawłów Marek Wojtas   

- Radny Gminy Pawłów Emil Krzemiński w imieniu Klubu Radnych Gminy Pawłów Prawo i 

Sprawiedliwość Niezależni poinformował o akceptacji i poparciu planu budżetu na 2025 rok. 

Pan Radny zwrócił się z prośbą o to aby w przyszłych latach prace związane z opracowaniem 

budżetów i  prowizorium było omawiane przy uczestnictwie całej Rady Gminy Pawłów przed 

złożeniem go do Regionalnej Izby Obrachunkowej tzn. przed 15 listopada.  

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Gminy Pawłów na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 
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Uchwała nr VIII/84/24 w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Pawłów na 2025 rok została 

podjęta jednogłośnie – 15 za. Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

 e) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/225/20 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 10 grudnia 

2020 r.  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Świętokrzyskiemu 

 Głosowano w sprawie: 

 zmiany Uchwały Nr XXIII/225/20 Rady Gminy w Pawłowie z dnia 10 grudnia 2020 r.  w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Świętokrzyskiemu 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VIII/85/24 w sprawi zmiany Uchwały Nr XXIII/225/20 Rady Gminy w 

Pawłowie z dnia 10 grudnia 2020 r.  w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Świętokrzyskiemu została podjęta jednogłośnie – 15 za. Komisje były za 

przyjęciem projektu uchwały. 

    

f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. „Prace remontowo-konserwatorskie zabytkowego gotyckiego kościoła 

pw. Św. Małgorzaty w Chybicach” 

 Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w 

ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. „Prace 

remontowo-konserwatorskie zabytkowego gotyckiego kościoła pw. Św. Małgorzaty w 

Chybicach” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VI/86/24 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. „Prace remontowo-

konserwatorskie zabytkowego gotyckiego kościoła pw. Św. Małgorzaty w Chybicach” 
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g)  zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. „Prace remontowo-konserwatorskie zabytkowego muru ogrodzeniowego 

przy kościele pw. Św. Małgorzaty w Chybicach” 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w 

ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. „Prace 

remontowo-konserwatorskie zabytkowego muru ogrodzeniowego przy kościele pw. Św. 

Małgorzaty w Chybicach” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VIII/87/24 w zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. „Prace remontowo-

konserwatorskie zabytkowego muru ogrodzeniowego przy kościele pw. Św. Małgorzaty w 

Chybicach” została podjęta jednogłośnie – 15 za. Komisje były za przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

 h) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. „Remont i konserwacja zabytkowego Kościoła Św. Idziego w Tarczku” 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w 

ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. „Remont i 

konserwacja zabytkowego Kościoła Św. Idziego w Tarczku” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 
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Uchwała nr VIII/88/24 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. „Remont i 

konserwacja zabytkowego Kościoła Św. Idziego w Tarczku” została podjęta jednogłośnie – 

15 za. Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

 i) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Pawłów na 2025r. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Pawłów na 2025r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VIII/89/24 w sprawie z w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Pawłów na 2025r. została podjęta jednogłośnie – 15 za. Komisje 

były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

j) w sprawie o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Pawłów w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej” 

Głosowano w sprawie: 

o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie Gminy Pawłów w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VIII/90/24 w sprawie o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Pawłów w ramach „Funduszu 

rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej” została podjęta 

jednogłośnie – 15 za. Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 
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k) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu dzierżawy nieruchomości na cele 

związane z umieszczeniem urządzenia obcego w pasie dróg wewnętrznych. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przedłużenie okresu dzierżawy nieruchomości na cele związane z 

umieszczeniem urządzenia obcego w pasie dróg wewnętrznych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VIII/91/24 w sprawie o wyrażenia zgody na przedłużenie okresu dzierżawy 

nieruchomości na cele związane z umieszczeniem urządzenia obcego w pasie dróg 

wewnętrznych została podjęta jednogłośnie – 15 za. Komisje były za przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

l) w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości w miejscowości Grabków 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości w miejscowości Grabków 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

 

Uchwała nr VIII/92/24 w sprawie o wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości w 

miejscowości Grabków została podjęta jednogłośnie – 15 za. Komisje były za przyjęciem 

projektu uchwały. 

 

m) w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych z budżetu Gminy 

Pawłów na zadania realizowane przez Gminy Zakład Usługowo-Inwestycyjny w Pawłowie na 

rok 2025 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych z budżetu Gminy Pawłów na zadania 

realizowane przez Gminy Zakład Usługowo-Inwestycyjny w Pawłowie na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

 

Uchwała nr VIII/93/24 w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowych z budżetu Gminy Pawłów na zadania realizowane przez Gminy Zakład 

Usługowo-Inwestycyjny w Pawłowie na rok 2025 została podjęta jednogłośnie – 15 za. 

Komisje były za przyjęciem projektu uchwały. 

 

4. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Gminy Pawłów Krzysztof Sławek podziękował w imieniu swoim i swoich 

mieszkańców za wykonanie progu zwalniającego w Dąbrowie jak również barier sprężonych 

przy kaplicy, założenie znaku oświetleniowego. Pan radny podziękował Panu Wójtowi, 

Zarządowi Dróg Powiatowych jak również radnym, panu Konradowi Kosiarskiemu i 

nieobecnej Joannie Żyśko za przyśpieszenie spraw. Pan Radny Krzysztof Sławek pogratulował 

wszystkim sołtysom jak również wnioskował o podwyżkę diet dla sołtysów.  

- Wójt Gminy Pawłów Marek Wojtas podziękował za wniosek panu radnemu, odpowiedział, że 

na spotkaniach z sołtysami poruszona była ta kwestia i sołtysi wiedzą  że takie kroki są 

przygotowywane i na początku roku takie działania w tym zakresie zostaną podjęte. 

-Radny Gminy Pawłów Szymon Wojteczek podziękował za wprowadzenie do budżetu na 2025 

rok zadania pn. budowa placu zabaw w msc. Grabków oraz zapytał o lekarza w Szerzawach czy 

już coś jest wiadomo, kto będzie za panią dr Łęgowik oraz czy w gminie obowiązuje rejonizacja 

i jak to wygląda. 

-Wójt Gminy Pawłów Marek Wojtas odpowiedział, że pani dr Łęgowik odchodzi od nas i 

przechodzi do pracy do Mirca. Będzie zatrudniony nowy lekarz dr Krupa –emeryt. Pan wójt 

odpowiedział że każdy z nas jest zapisany do konkretnego lekarza. Fundusz rozlicza lekarzy z 

liczby pacjentów, fundusz wymaga i ma limity wprowadzone, ile dany lekarz może przyjąć 

pacjentów. 

- Pani sołtys z Pawłowa Teresa Pocheć poprosiła o zamontowanie dwóch lamp między 

kościołem a cmentarzem w Pawłówie. 

 

 -Radny Gminy Pawłów Emil Krzemiński zapytał czy gmina planuje w 2025 roku 

dofinansowania do przydomowych oczyszczalni ścieków jak również docelowe pociągnięcie 

nitki do msc. Szeligi. Pan radny poruszył kwestie funduszu sołeckiego i poprosił o 

przedyskutowanie tego tematu. P. radny zwrócił się z pytaniem i prośbą o ewentualne 

zwiększenie diet, prowizji i wynagrodzeń dla sołtysów. 
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-Wójt Gminy Pawłów Marek Wojtas odpowiedział, że nie wszystkie miejscowości dadzą się 

skanalizować w formie sieciowej. Szeligi są takim przykładem, że tam kanalizacji sieciowej nie 

da się zrobić, jest to bardzo duży koszt, nie wszystkie miejscowości w gminie zgodnie z 

koncepcją kanalizacji będą skanalizowane w formie sieciowej część miejscowości będzie 

skanalizowana w formie przydomowych oczyszczalni, tam gdzie ona jest bardzo droga. 

Przepisy nie pozwalają na wprowadzenie dopłat do szamb jak i do ścieków.   

W kwestii funduszu sołeckiego P. Wójt odpowiedział, że to będzie decyzja sołtysów, jeżeli 

sołtysi postanowią, że ma być to będzie, jeżeli nie to po prostu nie będzie. 

- Radny Gminy Pawłów Jerzy Hamera  Podziękował za podjęcie tematu dotyczącego szamb i 

przydomowych oczyszczalni ścieków co wpłynęło by na poprawę czystości w Zalewie Wióry  

oraz poprosił o budowę placu zabaw, z którego mogłyby korzystać dzieci z Pokrzywnicy, 

Wieloborowic i Trzeszkowa.  

- Radny Gminy Pawłów Krzysztof Cieślik w imieniu osób, które chodzą do kościoła w 

Chybicach jak i proboszcza złożył podziękowania za złożenie wniosku i pozyskanie środków na 

remont kościoła i muru.  

Pan Sołtys Krzysztof Głowacki zapytał kiedy będzie odbierany eternit. Pan sołtys zapytał 

również  co z drogą w Rzepinie, czy są jakieś plany związane z remontem tej drogi. 

Wójt Gminy Pawłów Marek Wojtas odpowiedział, jeżeli chodzi o eternit to w tym roku gmina 

nie dostała dofinansowania, miało być specjalne dofinansowanie dla rolników, które miało 

obejmować również wymianę pokryć dachowych okazało się, że tego dofinansowania też nie 

ma i my w tym roku żadnych pieniędzy nie mamy. Jest to pierwszy rok, w którym nie ma 

zapewnionego rządowego wsparcia. Gmina będzie się starać o dofinansowanie do eternitu.  

Co do drogi od Rzepina w kierunku Starachowic jest to droga wojewódzka, jest w bardzo 

słabym stanie technicznym będziemy podejmować starania, ale nie potrafię odpowiedzieć, 

kiedy by to był robione. 

- Przewodniczący Rady Gminy Marek Sieniek -poinformował, iż w planach Rady Gminy jest 

uwzględniony taki punkt - dyskusja na temat stanu dróg wojewódzkich, dróg powiatowych. 

Będziemy się starali zaprosić Dyrektorów bądź pracowników z Zarządu Dróg Wojewódzkich i 

z Zarządu Dróg Powiatowych po to, aby wszystkie te wątpliwości zostały rozwiane przez 

kompetentne osoby. 

-Radny Gminy Pawłów Emil Krzemiński podziękował za pozytywne odniesienie się do działań, 

które spowodowały, że teraz przed sesjami spotykamy się w osobnych salach i możemy 

merytorycznie dyskutować pod kątem konkretnych spraw, które dotyczą konkretnych i 

wskazanych komisji. Na  koniec pan radny przypomniał o ujednoliceniu akta prawa 

miejscowego jakim jest statut gminy. 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 29 października 2024 roku  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z dnia 29 października 2024 roku 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera, Artur Kępa, Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, 

Emil Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, 

Krzysztof Sławek, Szymon Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

6. Przyjęcie protokołu z dnia 25 listopada 2024 roku  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z dnia 25 listopada 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jolanta Bryła, Krzysztof Cieślik, Jerzy Hamera,  Tomasz Kita, Leszek Kosiarski, Emil 

Krzemiński, Stanisław Pocheć, Marek Sieniek, Katarzyna Sikora, Damian Sławek, Szymon 

Wojteczek, Małgorzata Wójcik, Tomasz Ziewiec 

WSTRZYMUJĄ SIĘ (2) 

Artur Kępa, Krzysztof Sławek  

 

7. Zakończenie obrad. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady sesji Rady Gminy w Pawłowie. 

 

                                                                                                                   Przewodniczący 

                                                                                                           Rady Gminy w Pawłowie 

                                                                                                                   Marek Sieniek 

Przygotowała: Monika Orzeł  


